& Riol

第五届黄河国际论坛 流域综合管理主题分论坛

(5th International Yellow River Forum Integrated River Basin Management

会议指南 Guide

中国·郑州 Zhengzhou, China

26-27/09/2012

尊敬的各位嘉宾:

欢迎您参加第五届黄河国际论坛并出席"流域综合管理"主题分论坛。

作为第五届黄河国际论坛的重要组成部分,"流域综合管理"主题分论坛由中欧流域管理项目、中荷联合指导委员会、全球水伙伴(中国)、流域组织国际网络(INBO)、DHV 等国际组织和机构协办,黄河勘测规划设计有限公司承办。本分论坛将针对流域综合规划、流域管理、流域水沙管理等流域综合管理所共同面临的问题和挑战,交流经验和技术,开展对话,寻求解决方案。

为保证您在本次论坛会议期间工作顺利,请您认真阅读本主题分论坛《会议指南》,我们将竭诚为您提供最佳的服务和帮助。

祝各位嘉宾会议期间工作顺利、身体健康!

流域综合管理主题分论坛会务组 2012年9月23日

Dear ladies and gentlemen:

We welcome you to participate in the 5th International Yellow River Forum and attend the Thematic Session on Integrated River Basin Management.

As an important part of the 5th International Yellow River Forum, the Integrated River Basin Management Session, co-organized by the EU-China River Basin Management Programme, Sino-Netherlands Joint Steering Committee, the Global Water Partnership (China), INBO, Royal HaskoningDHV and other international organizations and institutions, is hosted by the Yellow River Engineering Consulting Co., Ltd. This Thematic Session will focus on the issues and challenges faced in integrated river planning, river basin management, water and sediment management, and provide a platform for the exchange of experience and technology, dialogue, and seeking of solutions.

Please read carefully the "Guide" for this Thematic Session prior to starting your tour in the forum. We will be happy to provide you with the best service and help. Wish you success and good health during the forum!

Conference Group of Integrated River Basin Management September 23, 2012

一、流域综合管理主题分论坛日程安排

I Program of Integrated River Basin Management

9月26日(星期三)

编号: TS-1

时间: 09:00-10:30

地点:会展中心轩辕堂 A 厅

开幕式

主持: 李文学(黄河勘测规划设计有限公司董事长)

Jean François Donzier (流域组织国际网络秘书长)

09:00-09:05 介绍嘉宾

09:05-09:15 致辞

1. 水利部水利水电规划设计总院李原园副院长

2. 中国科学院王光谦院士

09:15-10:30 主旨报告(发言 20 分钟/人, 提问 5 分钟/人)

- 1. 欧州流域开发规划,Fritz Holzwarth,德国联邦环境与自然保护部司长
- 2. 加强流域综合管理,为实现黄河长治久安提供保障,赵勇,黄河水利委员会副主任
- 3. 密西西比河流域,流域管理的最佳实践,沃什少将,美国陆军工程兵团副司令

10:30-11:00 茶歇

Sept. 26 (Wednesday)

No.: TS-1

Time:09:00-10:30

Place: Grand Hall A

Welcome Session__

Chairs: Li Wenxue (President of Yellow River Engineering Consulting Co., Ltd.)

Jean François Donzier (Permanent Technical Secretary of INBO)

09:00-09:05 Guests Introduction

09:05-09:15 Opening Address-

- 1 Li Yuanyuan, Vice President of Institute for Water Resources and Hydropower Planning and Design, Ministry of Water Resources
- 2 Wang Guangqian, Academician of CAS, Tsinghua University
- 09:15-10:30 Keynote speeches (20min for speech+ 5min for question/person)
- 1 River Basin Development Plans in Europe, Fritz Holzwarth, Director General for Water Management, Germany
- 2 Strengthen the Integrated Watershed Management to Provide Protection for the Realization of the Yellow River Long-Term Stability, Zhao Yong, Vice Commissioner of YRCC
- 3 "Best Practices in River Basin Management: The Mississippi River System", Major General Walsh, Deputy Commander for United States Army Corps of Engineers 10:30-11:00 Coffee break

主题: 流域综合管理对话会-INBO & GWP

主持:程晓陶(中国水利水电科学研究院副总工程师)

_____Peter_Kovacs(匈牙利地方发展部副国务秘书)

总结: Jean François Donzier (流域组织国际网络秘书长)

11:00-12:20 专题发言(8分钟/人)

国际专家:

- ◎ Collins R. U. Ihekire, 尼日尔河流域管理局主席
- ◎ Jean Marie Wauthier, 比利时 Walloon 区域国际事务局局长
- ◎ Henk Sterk, 土耳其欧盟水框架指令顾问, 荷兰
- ◎ Wolfgang Stalzer, 保护多瑙河国际委员会
- ◎ Edouard Paul hubert Boinet, 法国国际水资源办公室
- ◎ Paul van Meel, DHY 战略顾问

中方专家:

- ◎ 王渭泾,原黄河水利委员会河南河务局局长
- ◎ 王 煜,黄河勘测规划设计有限公司规划研究院院长
- ◎ 高庆方,黄河勘测规划设计有限公司测绘信息工程院副院长

12:20-12:30 讨论

12:30-14:00 自助午餐及休息

No.: TS-6

Time: 11:00-12:30

Place: Grand Hall A

Topic: Integrated River Basin Management Dialogue-INBO & GWP

Chairs: Cheng Xiaotao (Deputy Chief Engineer of China Institute of Water Resources & Hydropower Research)

Peter Kovacs (Hungarian Deputy State Secretary of the Ministry of Local

-Government-and-Rural-Development)

(Rapporteur: Jean Francois Donzier(Permaenet Technical Secretary of INBO)

11:00-12:20-keynote-speech (8min/person)

International Speakers:

- O Collins R. U. Ihekire, Executive Secretary, Niger Basin Authority
- O Jean Marie Wauthier, Head International Bureau, Walloon Region, Belgium
- © Henk Sterk, EU-WFD Councilor in Turkey, The Netherland
- Wolfgang Stalzer, ICP Danube River
- © Edouard Paul Hubert Boinet, International Office for Water, France
- © Paul van Meel (Strategic Advisor, Royal Haskoning DHV)

Chinese Speakers:

- O Wang Weijing, Former Director General of Yellow River Henan Bureau
- © Wang Yu, Director of Planning Department, Yellow River Engineering Consulting. Co.,Ltd.
- © Gao Qingfang, Deputy Director of Surveying & Mapping Department, Yellow River Engineering Consulting. Co.,Ltd.

12:20-12:30 Questions and Answers

12:30-14:00 Buffet lunch and break